
Je kriva samo
Cankarjeva cesta?

V razpravi je sodeloval tudi
predsednik OK SZDL Ljubljana
Center, najprej z vprašanjem, ka-
ko da so razlike med dvema kra-
jevnima skupnostima: Ajdovšči-
no in Gradiščem, ki ju loči samo
Cankaijeva cesta, sicer pa sta po
strukturi prepivalcev in drugih
značilnostih kaj podobni, tolikš-
ne. Glede doma Jožeta Klajnška-
Vasje na Kersnikovi 4, ki naj bi po
odločitvi MK SZDL nudil »zato-
dišče« ljubljanski mladini oz. nji-
hovi kulturno-umetniški dejav-
nosti, kar je med krajani vzbudilo

Erecej negodovanja, se je Vid
tempihar strinjal z ugotovitvijo

iz razprave, češ da je bila KS »pre-
skočena«. Ravnanje MK SZDL
(oz. njenega predsedstva) vseka-
kor ni bilo pravilno, pa vendar je
treba pogledati, kakšen program
naj bi se tu odvijal; potem vzne-
mirjenost^krajanov verjetno ne bi
bila tako velika. Seveda pa odnos
do KS, še posebej pa do upravni-
ka Doma, ni razurnljiv. In prav ta
odnos, je zatem povzela besedo
Vida Kastrinova, namestnica
predsednika KK SZDL, ki je ne-
dopusten in bi nekdo moral odgo-
varjati zanj, v veliki meri prispeva
k temu, da krajani pravijo: čemu
naj bi šel na sestanek, ko pa po-
tem tako ali tako naredijo »po
svoje«. Nekaj resnice je tudi v
tem, mar ne?
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